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贊助 Sponsorships

年度內為體院活動及獎學金運動員籌得的現金和商

業贊助，以及捐款收益，總值逾1億700萬港元。

體院向下列機構衷心致謝，感謝他們在二零一三/

一四年度提供贊助及捐款，協助推動香港的精英體

育發展。特別鳴謝香港賽馬會的長期支持，包括於

年度內向體院提供1億300萬港元的捐款，資助舊有

運動員宿舍的重新發展，改建成一幢多用途精英及

教練培訓中心。

A total of over HK$107 million in cash and in-kind sponsorships, as well as 
donations, was secured during the fiscal year. This support was allocated 
directly to the HKSI’s programmes and Scholarship Athletes.

The HKSI gratefully acknowledges the sponsorships and donations 
from the organisations listed below, all of whom generously assisted 
with the development of Hong Kong elite sport in 2013/14. We also offer 
our special thanks to The Hong Kong Jockey Club for its longstanding 
support, including a donation of HK$103 million to the HKSI during the 
year under review for the conversion of the old athletes’ hostel into a 
multi-purpose elite training and coaching centre.
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捐助機構 Donors

信報財經新聞
Hong Kong Economic Journal

香港上海滙豐銀行有限公司
The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

香港人壽保險從業員協會
The Life Underwriters Association of Hong Kong Limited

*	 按英文字母次序排列
	 In alphabetical order

特別鳴謝 Special Acknowledgement

主要贊助機構 Major Sponsor

贊助機構 Sponsors*
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